
 PROTOKÓŁ  Nr 22.2015 
z posiedzenia  Komisji  Ładu, Porz ądku i Ochrony 

Środowiska z dnia 12 pa ździernika 2015 r 
 
Obecni: 
 
1. Tadeusz Groszek            -  Przewodniczący Komisji 
2. Grażyna Barbara Krupa  -  Zastępca Przewodniczącego  
3. Bogdan Jusiński              -  Członek Komisji  
4. Włodzimierz Feliks Malinowski  -  Członek Komisji 
5. Robert Pacuszka             -  Członek Komisji 
6. Jan Zbigniew Pożarko    -  Członek Komisji 
 
Ponadto w posiedzeniu uczestniczyli: 
 
1.Halina Kusak – Skarbnik Gminy  
 
Otwarcia posiedzenia dokonał Przewodniczący i zaproponował następujący 
porządek: 

 
1. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia Komisji. 
2. Omówienie materiałów na Sesję Rady Miejskiej w Tłuszczu. 
3. Sprawy bieżące. 
4. Wnioski z wyjazdowej Komisji.  
5. Ustalenie terminu kolejnego posiedzenia Komisji. 
 
Porządek został przyjęty. 
 
Ad1. Protokół Nr 21.2015 z dnia 01 października 2015 roku  został przyjęty. 
 
Ad2.  Komisja zapoznała się z materiałami przygotowanymi na VII Sesję Rady 
Miejskiej w Tłuszczu, która odbędzie się 13 października 2015 roku o godzinie 
15.000.  
 
Pani Halina Kusak, Skarbnik Gminy omówiła propozycje zmian do uchwały 
budżetowej na 2015 rok oraz do wieloletniej prognozy finansowej na lata 2015-
2024.  
  
Komisja omówiła pozostałe projekty uchwał i nie wniosła żadnych uwag. 
 
Ad3. Komisja dyskutowała nad wnioskami do budżetu gminy Tłuszcz na 2016 
rok, które stanowią załączniki od 1-25 do niniejszego protokołu. Radni 
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przedstawiali swoje propozycje inwestycyjne i dyskutowano nad możliwością 
ich realizacji.  
 
Radny Bogdan Jusiński poinformował, że Komisja Budżetu i Inwestycji 
proponuje zabezpieczyć na każdy okręg wyborczy kwotę 150 000 zł na 
inwestycje w danym okręgu i radny musi zdecydować, które inwestycje będą 
realizowane. 
 
Komisja opiniuje pozytywnie. 
 
Radny Zbigniew Pożarko powiedział, że w jego okręgu wyborczym są bardzo 
duże potrzeby w zakresie  wodociągowania, ale mieszkańcom Jarzębiej Łąki 
potrzebna jest  także budowa  sali, w której mieszkańcy mogli by się spotykać.  
W innych miejscowościach są świetlice, szkoły, sale sportowe i będą 
realizowane projekty na budowę wiejskich domów kultury, a w Jarzębiej Łące 
nie ma gdzie zorganizować nawet spotkania Burmistrza, czy radnego z 
mieszkańcami.     
Potrzebna jest również budowa hali sportowej przy szkole w Kozłach, jest to 
jedyna szkoła która nie posiada takiej hali.  
 
Radna Grażyna Krupa i radny Włodzimierz Malinowski przypomnieli, że 
bardzo pilną potrzebą jest budowa szkoły po drugiej stronie torów w Tłuszczu, 
gdyż obecna szkoła podstawowa pęka w „ szwach’’. Zajęcia rozpoczynają się o 
godzinie 7.10, a kończą o godzinie 17.00   
 
Radny Roberty Pacuszka powiedział, że priorytetem w budżecie gminy na 2016 
rok powinno być wodociągowanie całej gminy, a dopiero później realizacja 
innych  inwestycji. 
 
Po przeprowadzonej dyskusji Komisja uznała, że priorytetem  w 2016 roku 
powinno być wodociągowanie gminy, następnie budowa dróg oraz wykonanie  
projektów na realizację najpilniejszych inwestycji w kolejnych latach, takich jak  
np. budowa szkoły w Tłuszczu.  
 
Ad4. Komisja sporządziła następujące  wnioski z wyjazdowego posiedzenia 
Komisji w dniu 1 października 2015 roku: 

1. Komisja stwierdza, że w chwili obecnej nie ma innego miejsca na  
usytuowanie Punktu Selektywnej Zbiórki  Odpadów Komunalnych. 
Obecna lokalizacja PSZOK na terenie ZGKiM W Tłuszczu wymaga 
poprawy estetyki w postaci zamieszczenia tablic informacyjnych na 
każdym pojemniku, jakiego rodzaju odpady powinny być składowane.  
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2.  Komisja stwierdza, że modernizację ulicy Klonowej w Tłuszczu należy 
wykonać na całej długości ulicy; 

 
3. Komisja stwierdza, że w pierwszej kolejności należy wykonać remont 

chodnika na ulicy Wiśniowej w Tłuszczu, a w późniejszym terminie 
modernizację całej ulicy; 
 

4. Komisja uznała za zasadne wykup gruntów pod ulicę Sasanki w Tłuszczu; 
 

5. Komisja widzi potrzebę utwardzenia odcinka ulicy Cisowej w Tłuszczu; 
 

6. Komisja zapoznała się ze stanem dróg w Stasinowie; 
 

7. Komisja wnioskuje o wykonanie projektu modernizacji ulicy Długiej w 
Jarzębiej Łące i utwardzenie ulic w tej miejscowości; 
 

8. Komisja wnioskuje o odmulenie odcinka rzeki Cienkiej od drogi 634 w 
kierunku Grabowa; 
 

9. Komisja wnioskuje o wykonanie projektu i budowy ciągu pieszo-
jezdnego na ulicy Kolejowej w Tłuszczu na odcinku od ulicy Prusa do 
ulicy Słowackiego; 
 

10. Komisja wnioskuje o wykonanie projektu chodnika wzdłuż ulicy 
Sieroszewskiego na odcinku od ulicy Klonowej do ulicy Słowiczej w 
Tłuszczu; 
 

11. Komisja wnioskuje o wykonanie projektu budowy chodnika na ulicy 
Przejazdowej w Tłuszczu; 
 

12. Komisja wnioskuje o poprawę przejezdności ulicy Morelowej w Mokrej 
Wsi. 

 
Ad5. Termin kolejnego posiedzenia ustalono na dzień 4 listopada 2015 roku  
godzina 10.00.  
 
Na tym protokół zakończono. 
                                                                             Przewodniczący Komisji 
 
                                                                                                   Tadeusz Groszek  
Nagranie wideo z posiedzenia Komisji stanowi                            
załącznik do niniejszego protokołu.                                                             
Załączniki do wglądu w pokoju 38.  
Dokument utworzyła :Bożena Brzozowska  
Dnia13 października 2015 r.  


